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z ses j i  Rady Mie jsk ieJ w Jgdrzejov ie odbyte j  v  dn iu j  czeryca 1998, .

v Urzqdzie Rejonoyy¡u w Jgdrzejowie.

A d . 1  . Przenodniczqcy Rady Mie jsk ie j  T.SyÍerczyñski
otvorzy l  obrady ses j i  Rady.

Obrady rozpoczeto o godz.9-tej przy frekrencji  ZZ radnych na stan
26 radnych,co s tanowi  84,6 *  og6lu Rady.

Przeuodniczqcy Rady pouitat przybylych na sesjq
radnychrBurn is t rza i  Jego Zastqpcq,sekretarza i  Ekarbnika Gminy,
radcq prawnego,  k ierovnikóy l fydz iatóv ürzqduF{ ie jsk iego,  so l  tysów
i  przewodniczqcych rad so leck ich,Kierownika urzqdu Rejonovego,
Kierownika Sanorzqdowego Zakladu Podstawovej  Opiek i  Zdrowotnej ,
K ierounika Mie jsko Gninnego O6rodka Pomocy tpo lecznej  rprzewodniczq
cego  De lega tu ry  Reg ionu  sv iq tok rzysk iego  NSZZnso l i da rno6ó i l ,
P rzewodn iczqcego  Rady  Re jonu  OPZZ l t f .Pe rzy ,sk iego ,p rzeds taw ic ie l i
pa r t i i  i  s t ronn ic tw  po l i t ycznych ,p rzeds tas i c ie l i  p rasy ,wszys tk i ch
uczestn iczqcych y obradach Rady.

Sekretarzem obrHübFg8gE f{andq Marcinkovsk4 21 g}osani ,g losów przeciv
n le  by lo ,p tzy  1  g los ie  ws t rzynu jEcyn s ie .

Ad.2'  Rada jednoglo6nie usprar iedl i r ¡ i la nieobecno6ó
radnych na  ses j i  s  dn iu  29 .O4.99 roku :  tJ .poczqt€go,L .UoZn iaka ,
v  dn iu  4 .05 .98  roku :  G.S iewiorka ,L .yoán iaka .

A d .  J . Przevodnicz4cy Rady udzie l i l  g losu Burn is t rzo ' t i
Lyskovi rk tóry  przedstav i l  Radzie in formacJe o swoje j  pó l rocznej
cho rob ie rby  j ak  ok re6 l i l - r ' u t róc íó  k r4zqce  po  m ie6c ie  p lo t k i r ' "
Burmist rz  przekazalz  k iedy cz lowiek jest  nLeobecny wymy6la s iq
r62ne teor ie .  Y m-cu l is topadzie zachorovalen na grype i  anging"
Organizn jest  s laby ,k iedy podchodzi  pod 50- tkq.Czulen s fg n ie
naj lep ie j .Yykonalem szereg badañ podstawowychrktóre n ie vykazaly
v iqkszych zmian chorobowych.Uróc i lem do pracyra le sanopoczucÍe n ie
by lo naj lepsze.Musia lem udaó s iq  na konkretne badania lekarsk ie
do  szp i ta la .Badan ia  uykaza ly r2e  n ie  na  obav  co  do  se rca ra le  nas tqp i l
s tan zapalny przewodu pokarnowego.Leczenie rozpocz€t lem y n ies iqcu
rutyn"stan zapalny tak wyniszcza organiznr2e inne organy zosta ly
obciq2one.  . ,
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Mia lem do leg l iwoSc i  k rqgos lupa r rozpoczq lem leczen ie .Leczen ie  n ie
jes t  k ró t k ie ,a re  czu jq , i e  z  dn ia  na  dz ieñ  nab ie ram s i l  i  powró t
do zdrowia nastqpi  rhrótcerchocia2 n ie czujq s ie  tak dobrze jak
p rzed  cho robq .N ie  j es t  t o  mo ja  komb inac ja .p rzede  r szys tk im
utedy odpoviadaibym przed wlasnym sunienien.hr  tym okres ie k iedy mnir
n ie  by lo nawyny6lano ró2nych spraw,2e jestem sk lócony z  Zastqpcq,
a tak2e PrzewodnÍczqcym Rady.

chc ia len podzigkonaó tym,kt í rzy nykonywal i  no je obowiqzk i  pod mojq
nieobecno6ó.Nie jestem konbinatorenrchcq yróc ió do zdrov ia i  normal
-n ie  pracovaó jak Polak mieszkajEcy w naszej  Rzeczypospol i te j .
Radny l i f  .Skrzypiec pyta,czy Burmist rz  vraca do pracy.
Tak  wracan-odpow iada  bu rm is t r z .OÉwiadczam,2e  n ie  i de  na  zno ln ien ie
leka rsk ie , j e2e l i  bqdz ie  t r zeba  wezme zwo ln ien ie  l eka rsk ie .
Radny l { .skrzypiec vycofu je swój  podpis  z  wniosku o odvo}anie
Burm is t r za .

P rzewodn iczqcy  Rady :n i k t  z  nas  n ie  rob i  p lo tek ,p ro tk i  na le2y  s iq
vs tydz ió .N ies te ty  l udz iom za in te resowanym ta  p lo t ka  s iq  udz ie la .
z  jednej  s t rony to  zdrov ie jest  na jwa2nie jsze,byty  obavy,2e zrazqd
pracuie w n iepelnym sktadzie.u iem jak c iqZko jest  pracowaó
Burnis t rzoYi  Gradowi .Jestem codziennie w Urzqdzie i  n ia ten no2l i ro6ó
to zaobseruoyaó.

Radny G.s iev iorek :odno6nie c ig2k ich oboniqzk6v , to  nalezy przypon
-n ieó ,2e  12  l u tego  b r .  pod jq to  uchwa lq  o  podwy2szen iu  poboróv
Zastqpcy Burmist rza.Ytedy def in i tywnie tq  sprawq zakoñczono.
Przenodniczqcy Rady:z pana zdanien nalezy siq zgodzi6,nie zavsze
pieniqdze zast4piE czas ,k tórego brakuje, roz lo2enie te j  pracy
na dwie osoby jest  ta tv ie jsze.

Radny R.l¡fatusik rycofuje swój podpis z wniosku o odvolanie
Burn is t rzarpod warunkiem"2e bqdzie zapevnienier2e Burmist rz  yraca

do pracy.

Radca prayny: je2el i  n ie  na pelnego poparc ia wniosku naleZy punkt
ten zdjqó z porz1dku obrad.

Radny u.KUSmierz jest  za vycofaniem yniosku z porzqdku obrad.
Radny u.Kqdra t luncczy,2e podpisu jqc wniosek k ieroval  s ie  sytuac jq
jaka  j es t  v  gn in ie .

chc ia lbymraby pan odniós l  s iq  do sytuacj i  jaka jest  v  gmin ie,
do sprau o6wiaty ,spólk i  PGKi I . { .

Bu rm is t r z  LYek :S ledzg  uszys tko  to , co  j es t  j eszcze  n ie  za la t v ione .
odviedzalem PGKiM,oÉwiata c iqgre jest  na moin jqzyku.  Te probremy
nusiny rozvi4zaé tak,aby nieszkaticy nie odczulir2e nastqpito to
na  sku tgk  n ie  zavsze  s lusznwr :h  rñzw iaze6  ñF , r , . : ^+ - - ^ t .
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Odno$nie skladu Zarz4du nale2y dzisiaj sprauQ rozpatrzy'c i  dokonaó

pewnych zmian.Rozmawialem iuL z panen Nasrotem"

Radny E.Nawrot :o6wiadczam,2e podjq len decyz ie o rezygnacj i  z  p tacy

y Zaez4dzie Miejskim.Skladan rezygnacjg.

Przesodnícz4cy Rady odnofnie pkt.8 proponowaneSo porzqdku obrad'

skoro wycofano J podpisy sprawa sta je s iq  bezprzedmiotova ,n Íe ma

punktu.

PRzewodnicz4cy Rady informuje o zlo^onych protestach z przedszko}i

nr 2 i  j  oraz z Prz4sLawia o zmniejszenie czesnego.uchwalg dzi6

w te j  sprawie podejmiemY.

Proponuje rozpatrzenie spravfRrotestu rodz iców v pkt  1Ba'

t fn iosek przy jqto jednogtoÉnie-

Zarz4d Miasta proponuje nycofanie pkt 13 í 14 z proponowanego

porzqdku obrad. In fornuje ,2e na iego rqce wptynql  protesst  w te i

sprav ie, jak równie2 ustny protest  radnej  z  Jas ionny p '11 'Marc inkor*sk i ' [ '

za zd,jqciem z porzqdku obrad pkt.13 z proponordanego porzqdku obrad

g losova lo  20  radnych rp rzec iuw  111  radny  us t r zyna l  s iq  od  g losu .

Za zd jqc iem z porzqdku obrad pkt .14 z  propononanego porzqdku obrad

g losova lo  20  radnych ,p rzec i v  1  radny , l  r adny  ws t r zyna l  s iq  od  g losu

proponowany porzqdek obrad przy jqto jednogtoÉnie uwzglqdnia jqc

zgloszone poPrawki.

Porzqdek obrad:

l .O twarc ie  ses j i , s tn ie rdzen ie  quo rum rpowo tan ie  sek re ta rza  ob rad '

2 .Usp rav ied t i u ien ie  n ieobecn$c i  radnych  na  ses j i  29 'O4  i  4 'O5 'b r "

l .Przy jec ie porzqdku obrad"

4 . P r z y j q c i e  p r o t o k ó l u  z  s e s i i  z  2 9 " 0 4 . i  4 . 0 5 ' b r '

5 . I n te rpe lac je  i  uo lne  wn iosk i -

6. In formacja o pracy Zarz4du Mies jk iego n igdzy ses jami .

T . In fo rmac ja  o  rea l i zac j i  uchua l  pod jq t ych  na  ses j i  29 'O4"L  4 "O5"b r

8.üchsala zn ienia jqca uchwalq Nr  XLI I I /Ze l  /9e naOy l ' f ie jsk ie j

w Jqdrzejowie z  dnia 12 Iu tego 1998 r .  zn ien ia jqc4 uchratq

nr  XXXVI /235égT Rady Fl ie jsk ie j  w Jqdrzejowie z  dnia 3 l ipca 1997t

v sprawie I ikv idac j i  Przedsiqbiors tva Handlowo-Uslugowego

v  Jgd rze jow ie "

g.Uchvta v  sprauie zaty ierdzenie s tatutu SanorzEdouego Zaktadu

Podstavowej  Opiek i  Zdrovotnei  Y Jqdrzejor¡ ie '
. lO.Sprawozdanie z  dzíaLalno6ci  O6rodka Ponocy tpo lecznej  Miasta

i  Gniny u Jqdrzejov ie za 1997 rok"

l l .Uchwala w sprauie wydauania decyz j i  admin is t racy jnych z zakresu

ponocy spolecznej"

l2 .Uchvala 'w sprav ie zatwierdzenia przychodów i  wydatkóv Gminnego

Funduszu Ochrony Srodouiska i Gospodarki Yodnej '

lJ.Uchwala w sprayie wyra2enia zgody IB sprzeda2 nlenia komunalnego.
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l4.Uchwala v  sprav ie zmian u bud2ecie miasta i  gminy"

l5.Uchvala y spravie zaciqgnigcia po?yczkí z Yojewódzkiego Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Yodnej v Kielcach-

l6.Uchwata y sprawie ustalenia czasu zajqó, wychowawczo-dydaktycznyc

przeznaczonych na realizacjg ninimum progra¡¡owego ol.az odplatnoÉ

-c i  za wychovaniernauczanie i  op iekq s  zakres ie przekraczajqcyrr

min inum programoue w przedszkolach samorzqdovych w gmin ie

Jqd rze jów .

lT. In formacja o dz ia la lno6ci  Sejmiku sanorzqdorego l {o jevództwa

K ie leck iego .

lS "Odpow iedz i  na  i n te rpe lac je .

19 .Sprawy  ró2ne

20 .Zamkn iqc ie  ob rad .

Ad .4 .  Rada  jednog to6n ie  p rzy jq ta  p rp tokó l  z  ses j i

z  d n i a  2 9 - o 4 - í  4 - 0 5 . b r .

A d . 5 .  I n t e r p e l a c j e  i  w o l n e  w n i o s k í  z l o 2 y l í z

Radny  E .Ka lwa  py ta  o  te rn in  odb io ru  kana l i zac j i  w  Sudo le .

Radny  t l .Sk rzyp iec  wnos i  o  nap ravq  j ezdn i  u  u l .Ok rze i  na  p rzec iwko

Zespolu Szkól  Zawodowych.

Radny H.KuÉmierz vnosi  zas iurze2enie do handlu a lkoholem przez

pana Uosia v  Potoku Yie lk im"Z szopy pan WoS zrobi l  budynek ¡ ¡ ieszkal

-ny i  za lo2yt  vyszynk ze sprzedaZq a lkoholu.Czy to  jest  prauid lowe

dzia lan ie.Teren ten n ie jest  u ie ty  pod zabudovq zví1zan4 z iakq

ko lw iek  dz ia la lno6c iq .

Radny l { "Ku6mierz porusza problem skveru na park ingu przy zb iegu u l ie

11  L i s topada  i  Ko l c ie lne j . Jes t  za  l i kw idac jq  tego  skweru .

Radny tJ .KU6mierz n ie  ot rzymal  odpowiedzi  i  w ie,2e n ie za latwiono

sprawy sprowadzenia rodz iny z  Karchstanu na teren gminy Jqdrzejów.

Radny G.Siev iorek pyta k iedy rozpocznie s iq  uk ladanie chodnika od

ul icy Chrobrego do u l .Przypkowskiego.

Radny G"Sieuiorek pyta kiedy rozpocÍzqta bqdzie budor¡a drogi od

uticy Reja do skrzyíovania v ki-erunku Skronioua"

Na teren ten wywo2one sq Énieci i  odpady konunalne-

Radny K.Marc inkossk i  ynosi  o  pomoc mieszka{ .com ul icy  Dojazd

u formie budowy vodociqgu z funduszy z rezerwy bud2etoveJ.

Pan Przewodniczqcy Rady i  Burmist rz  w n ies iqcu s tyczniu br .

dosta l i  sygnal  o  zakrgcaniu vody w u l ic  yDojazd przez ko le j .

Jest  to  odc inek fOO nb,gdzie n ieszkajq przeva2níe ludz ie s tars i

ene ryc i  i  r enc i6c i , a le  i  m lode  ¡na l | eñs twa  ma j4ce  ma le  dz iec i  '
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Kote j  w dalszyn c iqgu zakrqca uodq "Czy dale j  tak musi  byé, jest  to

okres le tn i .Kote j  n ie  na oboviqzku dostarczania wody.

Radny E"Kalwa popiera in terpelac je radnego K.Marc inkowskiego.Zna te. ,

t e ren  i  j ego  h i s to r i q "  To  m ieszkan ia  emery tóv  ko le jowych .Ko le j  i s t -

n ie je  ty lko jako vyc ieczkor¡a.Nik t  n ie  ma potrzeby tego ut rzynyuaó.

Wobec tego t rzeba za i4é s iq  sprawE.

Radna B-Rogu1ska zvracata s ig  na poczqtku kadencj i  o  uporzEdkowanie

ska rpy  v  u l .Kwar t y  i  usun iqc ie  z  n ie j  opony .Ze  ska rpy  obsuva  s iq  z íe

m ia  zasypu jqc  chodn ik .n ie  v iem,czY  jes t  j ak iÉ  gospodarz ' czy  k to6  s ie

t ym in te resu je "

Nastqpnie zgt -asza brak p ly tek u chodniku na u l icy  Kwarty  i  nnosi

o  i ch  uzupe tn ien ie .

Hnos i  t ak2e  o  wykopan ie  pn ia  na  u l . rK ró tk ie j  po  Sc iq t ym d rzew ie .

Radna  B .Rogu lska  py ta  o  us ta len ia  odno .n ie  u l . 11  L i s topada .

Krawqán Ík i  na  u l i cach  n ie  by ty  sp rzq tane  po  z in ie ,m ias to  wyg lqda  op

- lakan ie .

Radny St .Barañski  popiera yn iosek radnego K.Marc iowskiego o budowq

wodoc iqgu  v  u l i cy  Do jazd .

PrzewodnÍ-cz4cy Rady Hie jsk ie j  u  in ien iu os ied la sk lada podzigkowa

*nie za vyczyszczenie za lewu w parku.Podziqkoval  radnemu

M.Skrzypcowi  za zaangoyanie w pracach i  ponoc.

Radny  A .B ia ty  zab ie ra  g los  v  sp raw ie  i n te rpe lac j i  r adnego

K.Marc inkowsk iego .N ie  j es t  t o  ca l kow i t y  b rak  uody  ,a le  p rze ruy

w je j  dostauie.Trzeba to za latv ié  w t ryb ie awary jnyn.Trzeba wodq

dowozió"Jedynym cozvíqzanien jest  wodoci4gra le pók i  tego n ie na t rzo-

-ba ludz ion zabezpieczyé dobr4 vodq p i tnq,Trzeba t raktowaó to jako

zagcoáenie epideniologiczne .

Radny H. tkrzypiec popiera spraye radnego K.Marc inkowhiego"

Radny l i l " tkrzypiec moni tu jeráby jeszcze przez parq dni  n ie  zabieraó

ludz i  z  za lewu ,a le  dokoñczyó  j ego  czyszczen ie "

Radny lü .Kqdra pyta k iedy zostanie otvar ta droga obok p.Michata

Koniezcyñskiego .

Radny G.Siewiorek opoviada s iq  za budow4 wodociqgu w u l icy  Dojazd.

Przewodniczqcy Rady Soteck ie j  z  Diamentu zg lasza :

-pot rzebq ustawienia tab l ic  in formacyjnych z nazv4 mie jscouo6ci

Dia¡nent i  Lysaków,
-koniecznoÉó wysypania grysem kavalka drogi  w Dianencie,
-pot rzebe ptzeznaczenia 6rodkóv na odszczurzanie vysypiska v  Potoku

l4 igszkañcy u! .Dojazd proszq o ponoc w insta lac j i  vodoci4gu.Zdacza

sie,ZQprzez t rzy ko le jne dni  brakuje wody i  tak powtarza s iq  przez

k i l k a  d n i "
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Pan Galczyñski  porusza problem fekal i i  Ypuszczanych do rzek i .

Przedstawic ie l  koni te tu te le fonizac j i  z  l ' ln ichova zwraca s ie

o Érodki  na dokoryczenie te le fonizac j í .

Fadny K.Marc inkowski  ponavaia wniosek o wybudowanie wodociqgu

w u l icy  dojazd ze 6rodkóv rezeryy budZetowej .Dokunentac ja jest

w opracowaniu na co przeznaczono w bud2ecie JOO mln zl.

Zas tqpca  bu rn i s t r za : fak t  j es t  f ak temr2e  wody  b raku je , zas i l an ie  te i

u l i czk i  j es t  ze  s tudn i , k tó ra  m ieác i  s i q  na  te ren ie  Hqsk i ch  to rów

Majq czqste awar ie ,s tqd sq wytqczenia wody.Nie tak dawno r  ub.  roku

zrobi l i6ny wodociEg w UI  "Slonecznei , tJa lerona,Sadowej '  gdz ie ty le

la t  n ie  by lo wody.Rezerva przev idz iana jest  na katak l izny

i  nypadki  losowe,a n ie na wprowadzanie nowych inwestyc j i .N ie

jes t  p rawd4 ,2e  s ta lo  s ie  to  t  s t yczn ia  b r .Sp rawa  ies t  dwa ,czy

dwa  i  pó t  n ies iqca .Po lec i l em wykonan ie  dokumen tac j i .Bez  p rzygo to -

wania ,bez przetargu n ie moZna tego ztobié. t ' lus i  to  t r r ¡aó czasowo.

Bqde  s ta ra l  s i e raby  by to  to  wykonane .Proszq  s iq  n ie  spodz iewaó ,

2e to  nastqpi  w najb l íZszych dniach.
Radna H.Marc inkowska:skoro rezerwa bud2etowa jest  na konkretny

p rzypadek  l osowy ,a  v iqc  p roszq  Burm is t r za  o  podan ie  i l e  poda tku

s iq  umarza .

Zastqpca Burmist rza odpowiada:umorzono podatek d la ZPDzrrRekordrr .

Co lepsze,áby zak lad padt  tczy te2 umorzyó podatek i  daé zat rudnie-

n ie  jOO ludz ion .

Przypadki  umarzania podatku s ie  zdatza i4.Na posiedzenie

Konis j i  Rewizy jne j  przygotu jq jaka iest  6c iqgalnoÉó podatku,

obecnie a p iqó la t  tenu.Rozktadanie sp laty  podatku na raty

lepsze  ,bo  u iadono ,2e  d lu2n ik  w tedy  zap lac i .

Cytu je zapisy z  protokóLu z pos iedzenia Komis j i  Rewizy jne j

dotyczqce umarzania podatku.

Przevodníczqcy rady:nusze przyznaé rZe radny K.Marcinkowski

c iqg le przyponina tq  sprawe.Chcia lbym,aby n ieszkañcy u l iey

Do jazd  m ie l i  z  czym ode j6ó .  Radn i  uchua l i l i  p i en iqdze  na  poszcze -

góIne zadania.Najp ierv  nale2y vykonaé to co jest  zaplanowane

w budiec ie.Zdajq sobie sprave i  cz lonkowie zarzqdu takZersbY

by la  noda  v  u I .Do jazd"

Radny Et .Barañskimówi  o sytuac j i  ZHiK 'o  tym,2e PGK1M na swojq

hipotekq.Zaklad Energetyczny vy l4eza vodg,ponieua2 Zl l ÍK

jest  zadlu2ony vobec Zakladu Energetycznego.

Uwa2a  ,2e  Komis ja  rev i zy jna  za jq ta  s luszne  s tanow isko .
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Zas tqpca  Burm is t r za :  n ie  man  p re tens j i r bo  n ie  uwa2am,2e  j a  i  Komis ja

Rewizy jna n ie namy rac j i "

Zaczqd robi  pewne btqdy,komis ja reu izy jna takZe"

Przewodnícz4cy Rady l t l ie jsk ie j  wychodzi  z  nastqpujEcq propozyc jq.

Na  ko le jne j  ses j í  17 "06 .b r "vp rowadz i  do  po rzqdku  ob rad  ha rmonogram

prac Zarz1du Pl ie jsk iego y zakres ie sprawy wodociqgu w u l icy  Dojazd.

In formuje o p i6n ie dyrektor  Szkoly  Podstawovej  w Mnichor¡ ie  i  Konni te

- tu  Rodz ic ie l sk iego  o  pozos taw ien ie  zap lanowanych  p ien iqdzy  d la

szko ty  i  n ie  p rzesuwan ie  i ch  na  te le fon i zac jq  ws i  Mn ichó r ¡ .

Radny  G .S iev io rek :dz i v iq  s iq ,2e  j es t  t aka  go rEca  a tmos fe ra .

Spoleczeñstwo odbiera , .2e radni  w p ierwszej  ko le jno6ci  zatatwia jq

swo je  sp rawy ,dop ie ro  póán ie j  spo leczeñs twa .D Ia  m ieszkañców u I .Do jazd

jes t  ba rdzo  po t r zebna  woda .F {o2na  na  ten  ce l  znaLe íé  p ien iqdze .

Konis ja  Revizy jna vystqponala z  wniosk iem o wstrzymanie pewnych

inwes tyc j i .Sp rav  bo lesnych  wychodzqcych  na  w ie rzch  j es t  w ie le .

Na1e2alo pamigtaó o tym od poczqtku kadencj i .Radni  powinni  zaskarb ió

sob ie  l udz i  sp rawami  spo lecznymi  ,a  n ie  swo in i  w tasnymi ,np . radny

wybudowat  d la  s ieb ie garaL przy b loku,w któryn mieszka.

l - l ieszkanka u l .Dojazd oznajmia r \e  vczeánie j  radny Marc inkowski

n ie  w iedz ía l  o  t yn r2e  u I .Do jazd  n ie  ma  wody .

Radny  G .S iew io rek :m ia lem p rob lemy  z  ko le jq  z  dop rowadzen iem wody  do

dvo rca  ko le jowego .Ko le j  t o  j es t  pañs two  w  pañs tw ie .P rob lem ten

Ie?y jednak v gesti i  YLadz gminy"

Przewodniczqcy Rady oglasza 20 n inutouE przerue.

l Íznavia obrady.

Sekretarz obrad odczytu je Radzie opin iq  radcy praynego Sejmiku

Samorzqdonego dotyczqccq uprawnieñ Burmist rza v  czas ie jego choroby

i zapytania,czy moLe byé czlonkiem Zarz4du l{ iejskiego osoba bgdqca

n spólce prahra handlouego.

/Pismo radcy prawnego v zal4czeniu do protokílu/.

Pan H. l , l ichalk iewicz zwraca s ie  ,aby radca prayny D.Kiwiorska

n ie  p rowadz i l a  swo ich  wyvodów ,a le  nów i la  s tanovczo rkonk re tn ie "

Ad .6 "  Radny  l { .Ku6n ie rz  zwraca  s iq  z  zapy tan ien  , czy  j es t

op in ia  do  pk t "2  i n fo rmac j i .Zadaszen ie  j es t  j u2  wyknane .

W zwiqzku z tym ,czy jest  zmiana czynszu.

Zas tqpca  Burn i s t r za  odpow iadar2e  n ie  u ie  , czy  j es t  op in ia  konse r r¿a
- tora zabytków,n ie zmieniono stawki  czynszu.

Radny  U .Ku6mie rz  zy raca  s iq  do  K ie rown ika  Hydz ia lu  Budown ic twa ,

Urban is t yk i  i 'A rch i tek tu ry  UM o  op in ig  w  te j  sp raw ie ,
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Pan D. f re l iñsk i  odpowiadarLe jego zdaniem powinno byé to  uzgodnione

z konserwatorem zabytków.

Zastqpca Burmist rzazZaczqd wyraz i lpgodq ,  to  n ie  znaczy,2e wystqpi

o poznolenie.Zarz4d n ie wydaje tak ich decyz j i .Cala procedura

obowiqzuje Pana Bol ¡ r iñsk iego.

Radny l { "Ku6mierz :o  tym povin ien byó poinformowany Zarz4d.Sprawa

jest  wykonana ,a n ie  wiadono rczy to  zgodnie z  prawem.

Zas tgpca  Burm is t r za  wy ja6n ia ,2e  w ta6c i c ie lem g run tu  j es t  U rzqd

í  Zacz4d wyraz i l  zgodq na zadaszenie. Investor  musi  wystqpió do

odpoviednich insty tuc j i .To wszystko c íqíy  na panu Boln iñsk im.

Radny G.Sieniorek:wed?:ug wyja6nienia k ierownika TreI iñsk iego

Urz4d Mie jsk i  wydaje decyz jq o warunkach zabudovy.Po te j  decyz j i

Bol r ¡ iñsk i  powin ien uystqpió do Urzqdu Rejonosego o pozvolenie.

Zas tqpca  Burm is t r za : j e2e1 i  j a  chcq  co6  budowaó  to  j a  wykonu jq

p rocedurQrB  n ie  Za rz4d  M ie j sk i .

Radny G-Siewiorek s twierdza,2e satysfakc jonuje go ostatn ia odpowiedá

Burn i s t r za  Grada .

Rada  po  p rzedysku towan iu  p rzy je ta  i n fo rnac je  20  g losami rg losó r *  p rze

-c iw  n ie  by lo ,2  radnych  ns t r zyma lo  s iq  od  g losu .

Ad"7 "  I n fo rmac jq  o  rea l i zac j i  uchwa l  pod jq t ych  na

s e s j i  2 9 . O 4  i  4 . 0 5 . b r  p r z y j q t o  j e d n o g l o 6 n i e .

Ad .8 .  Radca  p ra r ¡ny :  dosz l i .Ény  do  wn iosku ,2e  na j l ep ie j

bqdz ie r j e2e l i  nas tqp i  t r ó j s t ronne  po rozumien ie .

Rada r*yrazi l  opiniq splaty kredytu do I Lat.Zarz4d stanql na

s tanow i -sku ,2e  n ie  do  pomyÉ len ia  j es t ,abY  czynsz  obn i2yó"Ten  czynsz

bqdz ie  n ie  zn ien iony  65  z !  za  1m2 'do  Jo .o6 .1999  r .Czynsz  bgdz ie

n6gl byé podwy2szony o stopieñ inf lacj i  lub podwyászony za poro-

zumieniem st ronr lub za 3 m-cznym wypowiedzeniem. l15 z l  po2yczk i

bqdzie rozloáonena 5 lata í zal iczona na poczet czynszu.

Pan Radzie jewski  nós i t  mi  ,2e podpisano to porozunienie"

Chcq  t y l ko  p rzes t r zec  ca lq  Radq  ,aby6my  n ie  p rze jmowa l i  n i c  n ie

wiadonego i  ze zobouiqzaniami .

Na  dz ieñ  dz i s ie j szy  Rada  n ie  mo2e  zako í t czy í ,  l i kw idac j i r bo  nus i  byó

b i l ans  na  JO.O6 .b r .  Mus i  t o  uczyn ió  Rada ,bo  to  j es t  kompe tenc ja  Rad¿

C z y  b q d z i e  t o  u c h v a r - a , c z Y  n i e , t o  l i k v i d a c j a  b q d z i e  t r w a l a .

Gmina  p rze jm ie  na  svó j  s tan  ma jq tek  PHU i  da  do  adn in i s t rowan ia ,

a le nale2y to  vycaánie okre6l ió  w statuc ie zak ladu z vyraánym

zazarraczeniem,2e daje s ie  majqtek tenu zak lador i  prze jqty  po pHU.
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Zarz4d wywiqzat sig ze sr¡oich zobo'tj-4zañ.

Na  dz ieñ  dz i s ie j szy  Rada  n ie  mo2e  zako iczyó ,  l i kw idac j i , bo  nus i

b y ó  b i l a n s  n a  J O " O 6 . b r .

Pracownice PHU: n ie mo2emy s iq dogadaó z l ikwidatorem ,a lbo

l i kv ida to r  nas  ok lamu je .  L i kw ida to r  mów i ,2e  n ie  mo2e  dos taó  od

Burn i s t r za  op in i i ,Na ldz ieñ  dz i s ie j szy  n ie  p rowadzono  2adnych  negoc ja
- c j i .

Zastqpca Burmist rza:PHII  jest  zadlu2one w Urzqdzie Skarbowym.

Pop ie ramy  to  s tanow isko  o  u rc rzen ie  te j  za leg loSc i .Pozos ta le

na le2no6c i  l i kw ida to ra  n ie  p rzeszkadza jq ,aby  l i ku idowaé  PHU.

Na  dz ieñ  j u t r ze j szy ,un rów i len  s ig  z  pan ian i  i  l i kw ida to rem ce lem

omónienia tych sprau.

Zas tqpca  Burn i s t r za :  w  kwoc ie  za leg lo6c i  PHU mia la  bYé  v l i czona

suma poda tku  od  n ie ruchomoÉc i .

Za rz4d  j eszcze  n ie  zna  te j  sp rawy .

Radca  p rawny :aby  n ie  by lo  n iepo rozumieñ .Na jemca  n ie  mo2e  dyk towaó

warunków.

Mó j  ape l  zas tanówc ie  s ig  , czy  j es t  t o  i n te res  ko rzys tny  d la  gn iny ,

2e  my  to  p rze jmu jemy .

Radna  B .Rogu lska :czy  l i k r ¡ i da to r  by t  zap roszony  na  dz i s ie j szq  ses jq .

N ie  mogq  s ie  zgodz ió ,  z  t ym , co  pow iedz ia ta  radca  p rawnar2e  b i l ans

mus i  byé  spo rzqdzony  na  30 .06 .b r rb i l ans  mo2e  byó  rob iony  równ ie2  na

J 1 , 0 5 . b r .

J e s t  p r z e c i w n i k i e m  p r z e d l u 2 e n i a  t e j  u m o w y " 1 7 . 0 6 . b r . n a  s e s j i  R a d a

podejmie ostatecznE decyz jq.

Radna Id. l t larc inkovska jest  zdanj -a,2e l ikwidator  przygotowuje sobie

s tanow isko  p racy .

Radca  p rawny  D .K iw io rska  zgadza  s ig ,2e  b i l ans  pow in ien  byó

sporzqdzony na ka2dy inny ter ¡n in ,a le  wówczas bqdE wykazane wie lk ie

zad tu2en ia  "
Zas tqpca  Burn i s t r za :sq  pewne  p raune  p rzep isy ,k tó re  t r zeba  p rzes t r ze

-ga6"B i l ans  rob iony  ,na  k tó ry6  dz ieñ  i nny  n i2  fO .06 .b r .  mo2e

wykazaó st ratq.Czy wónczas Rada przejmie Dom Handlovy z  zadlu2eniem

Pieniqdze sq i  t rzeba sp lacaé.Nie na Zadnego przedtu2ania sprauy.

Umowy sE yynegocjonowane.Nie chcq tego przedlu2aó,sporz4dziny b i lanr .

Radna B.Rogulska:  wykonajny b i lans na 31 maja br .  í  zobaczymy

jak wyglEda sytuacja"

Radny  B .Ka lwa  pop ie ra  g los  radne j  B .Rogu lsk ie j .

Zas tqpca  Burm is t r za  :  na  J1  "o5 .b r "  b i l ans  bqdz ie  op ieva l  na  3 ,5  m ld
zL  zad luZen ia -
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Radny  H"Ku6mie rz  j es t  zdan ia ,2e  j e2e l i  p rocedura  sp rawy  jes t  p raw id

- lowa n ie jest  sensowny¡n odkladanie sprauy v  n ieskoñczono6ó.

Powinno s ie  sprawe zalatv íé jak najszybcie j .Je2el i  dokonane vplaty

2O ma ja  b r . , , co  p rzeszkadza lo ,aby  do tqd  n ie  za la tw ió  sp ravy  do  koñcs

My jako Rada n ic  n ie  rob iny .Zastanawia radnego stanovisko

radcy  p rawnego  D .K iw io rsk ie j t ' co  bqdz iemy  rob ió , j e2e l i  p rze jn iemy

PHU z  d lug iemn.Radny  by t  i n i c j a to rem,aby  tego  ma jq tku  n ie  sp rzedawaó .

My chcemy sprawe zalat r ¡ ió  i  odej6ó z  twarzq nówi  radny.Do koñca

czerwca br ,  sprawa powinna byó def in i tywnie zakoñczona.

P r z e d s t a w i c i e l  P H U : b i l a n s  n a  j 1 . O 1 . b r  " w y k a z a l  3 , 5  m L d  z L  d t u g u .

P lacone  sq  czynsze  za  dz ie r2awq  s to i sk  i  n ie  uby to  zad luZen ia .Sq  ta

-k2e pobierane czyr .sze.  ze s to l ików.Powinno to wplynqó na

znn ie j szen ie  zad lu2en ia  "

Odse tk i  p lac imy ,kosz ty  sq  wysok ie .Dochodu  n ie  ma .N iby  j es t  pomoc '

a le  uc iq2 l i r ¡a .
Radny  W.KuÉmie rz  odczy ta l  odpow iedá  na  zg loszonq ,  i n te rpe lac jq  j akq

o t r zyma l  od  l i k r ¡ i da to ra .

Radnemu wyda je  s iq ,2e  j u2  t rochq  p ien iqdzy  uzb ie rano  z  t ych  wp la t .

Zas tqpca  Burm is t r za  i n fo rmu je  ,2e  na  dz ie6  j u t r ze j szy  zvo t .a l  Za rzqd

d la  omór+ ien ia  t ych  sp raw.  O  wyn iku  roznów po in fo rmu je  Radg .

Pan  K .Grabowsk i  -  ROP-uwa2a  ,2e  j es t  n ieodpow iedn i  cz low iek  na

stanovisku l ikv idatoraZadanien l ikwidatora jest  poprawió sytuacjg

p rzeds iqb io rs twa .

Przewodn icz1cy  Rady  s tw ie rdza ,Ze  wn iosek  z  dyskus j i  j es t  j asny .

Za povzíqc ie uchwaly zmienia jEcej  uchualq Nr  XLITI /ZBU9B naAy

Mie j sk ie j  w  Jqd rze jow ie  z  dn ia  12  l u tego  1998  r "  zm ien ia jqcq  uchwa lq

nr  XXXVI /235/97 Rady Mie jsk ie j  w JqdrzejonÍe z  dnia 1 l ipca 1997 r .

w sprawie l ikwidacj i  Przedsiqbiors tya Handlowo-Ustugowego w Jqdrzejo-

w ie  g losowa to  2  radnych rp rzec iw  1611  radny  ws t r zyna l  s ig  od  g losu .

Uchva la  n ie  zos ta la  powz iq ta "

An .9 "  Uehwa lq  Nr  XLVI /318 /98  r  sp rav ie  za tw ie rdzen ía

statutu Samorzqdoyego Zakladu Podstawowej  Opiek i  Zdrowotnej

w  Jqd rze jov ie  Rada  powz iq la  j ednog to6n ie .

/Uchwala Nr  XLVI /318/98 v  za l4czeniu do protokótu/ .

Ad"10 .  Pan i  G .Chab io r  z to2y la  sp rawozdan ie  z  dz ia la lnoÉc i

O6rodka PomocySpolecznej  Miasta i  Gminy v  Jgdrzejowie za 1997 rok"

/Sprawozdanie v  za lqczeniu do prototófu l .

Przenodníczqcy Rady stwierdzar2e jest  w sta lyn kontakc ie z  ludZmi

potrzebujqcyni  ponocy i  n ik t  z  O6rodka Opiek i  Spolecznej  pot rzebujq
-cym nie odqósi l  pomocy.
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Rada przedstawione sprawozdanie przy jqta jednoglo6nie-

Ad .11 .  Rada  jednog to6n ie  povz ig la  uchwa lq  Nr  XW:T /319 /98

w sprawie vydawania decyz j i  admin is t racy jnych z zakresu pomocy spol

-eczne j .

/uchr¡ata Nr xLvr/319/9e v zalEczeniu do protokíLu/ -

Radny  H .Kgdra  zab ie ra  g los  odno5n ie  vyk re6 lonych  pk t "13

í14 z  proponowanego porzqdku obrad i  s twierdza,2e spraya dotyczy

punk tów z lewn i  m leka .wnos i ,ábY  sp rayy  te  t ¡ róc i l y  na  ko le jnq  ses jq

Rady  po  konsu l tac jach  ze  spo leczeñs twem i  zaw iadomien iu  p rzeds taw i -

c i e l 1 O S M .

Zastqpca Burmist rza zawíadonienia do za interesovanych mie jscono6ci

zos ta ty  wys lane

A d . A d . 1 2 . R a d a  j e d n o g l o 6 n i e  p o w z i q l a  u c h w a t q  N r  X L V I  / 3 2 O / 9 8

w sprawie zatwierdzenia przychodów i  wydatków Grninnego Funduszu

Ochrony Érodor¡ iska i  Gospodark i  Hodnej  -

/Uchi . ra ta Nr  xLvr /32o/99 v  za} .qczeniu do protokótu/  '

Ad .13 .  Rada  jednog toÉn ie  powz iq la  Uchwa le  Nr  XLVT/321 /98

w sp raw ie  wy raZen ia  zgody  na  sp rzeda2  m ien ia  komuna lnego .

/Uchwa la  Nr  XVL I /321 /98  v t  za ] l czen iu  do  p ro tokó lu / '

Ad .14 .  l { n iosk i  Komis j i  p rzeds taw ia  Ska rbn ik  Gminy '

Zapoznaje Radq z autopopravkami ZatzEdu,które uwzglgdnia jq n" in '

pro3bq dyrektor  Szkoly  Podstavowej  z  Mnicho¡¡a '

Rada jednogto6nie powziq la Uchvlq NR XLVI /322/98 v t  sprawie zn ian

w bud2ec ie  m ias ta  i  gn inY"

/Uchwala Nr  XLVI /322/gg v  za l4czeniu do protokótu/ '

Ad .15 "  Kon is je  n ie  zg los i l y  uwag  do  p rzedmio towe j  sp rawy .

Uchwa la  zos ta la  p rzyJq ta  j ednog toSn ie .

Uchr¡ala Nr XLVI/323/9A u sprawie zaciqgniqcia po2yczki z l{ojewédzki

-go Funduszu Ochrony Srodowiska i  Gospodark i  Uodnej  r l  K ie lcach

v zatEczeniu do protokílu/ "

A d . 1 5 .  P r z e s l a n e  p r o t e s t y  z  p r z e d s z k o l i  n r  2 , 3  i  z  P r z q s l a w i a

odczyta la Radzie Y.Marc inkovska-sekretarz obrad '

Kieroynik Gninnego Zespolu Obslugi tzk6L i Przedszko1-i podaje

dotychczasouE kwotq czesnego przy jqtego bez uuag Komis j i  Rady

Mie j sk ie j  "
Radny  G .Leksa  py ta  i l e  gn ina  na  t ym za rob i ,a  i l e  s t rac i .

O d p o w i e d z i  ü O z i e l a  p . J " R o b a k .
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Radna l l . l{arcinkowska proponuje obni2yó stawkg oplat za korzystanie

z  p rzedszko la "

Radny M.Skrzypiec proponuje przychyl ió  s iq  do wniosku i  obni2yó

czesne  do  :  p rzedszko la  w  m ieÉc ie  -4OO z l - rna  ws i -2OO z l .

Radna B.Rogulska pyta,czy protesty  sq ty lko z  przedszkol i  mie jsk ich

czy tak2e z wie jsk ich.

Radny  Z .Boryka  i n fo rmu je ,2e  na  ws i  rodz i ce  op r6cz  czesnego  da jq

a r t yku l y  2ywnoSc iowe .

Za  wn iosk iem radnego  M.Sk rzypca  g losowa lo  19  radnych  rp rzec i v  2 ,

1 radny l . rwst rzymal  s ie  od g losu.

Rada  19  g losami ,p rzy  2  g losach  p rzec iw  i  1  g los ie  ws t r zynu iqcym s ie

powziq la Uchwalq Nr  XLVI /JZ4|9B

w sprawie usta len ia czasu za jqó wychowawczo-dydaktycznych

przeznaczonych na real izac jq n in imum programoyego oraz odptatno6ci

za wychowanie ,nauczanie i  op iekq w zakres ie przekraczajqcym min imun

programowe rd przedszkolach samorzqdowych w gmin ie Jqdrzejów.

/Uchwala Nr  XLVI /324/98 u za l4czeniu do protokí tu / .

Radca prawny pyta czy dzís ie jsza uchwala byta konsul towana

ze zttíqzkami zarlodowymi.

Ad .17 .  I n fo rmac jq  o  dz ia la lno6c i  Se jm iku  Samorzqdowego

l{o jewództwa Kie leck iego sk lada delegat  Sejmiku - radny G.Leksa.

In fo rnac jq  uzupe ln ia  de lega t  Se jn i ku  - radny  U .Seg ie ta .

Ad .20 .  Odpow iedz Í  na  i n te rpe lac je  udz ie la  Zas tqpca  Burm is t r za "

Radnemu Ka lw ie "

Radnemu St .Barañskiemu.

Radnenu l { .Ku6mierzov i  odno6nie sprzeda2y a lkoholu przez pana Hosia

wszystko jest  za latv ione prawnie.
-Skserek na park ingu - ju t ro  na posiedzeniu Zarzqdu przedstar ig

sprawe i  skwerek zostanie z l ikwidonany.

Radnemu G.S iew io rko r¿ i -d roga  od  u l .M .Re ja  do  Sk ron iowa  jes t  t o

d roga  na  te ren ie  ko le i .U rzqd  wys tqp i l  do  ko le i  o  podk tady  geodezy jne "

Jest  opracowana dokunentac ja na naszym terenie ,zabezpieczone
p ien iqdze  w  bud2ec ie  i  d roga  bqdz ie  rob iona .
-Chodnik  od u l .Chrobrego do u l .Przypkowskiego-Ht ID buduje chodnik  do

Jednos tk i  l l o j skowe j .Po  wykonan iu  p rzen iosq  s ie  na  u l i cq  P rzypkowsk iego
- l {oda  w  u l .Do jazd  -by la  sze roko  uy ja6n iana  "Ko le j  zv r í c íTa  s iq  do

Urzqdu  o  zgdq  na  pod lqczen ie  do  vodoc iqgu  y  POotoku .Urzqd  wyco fa

zgodq , je2e l i  bqdq  da le j  vy lqczen ia  wody  na  u I .Do jazd .

Radne j .B .Rogu lsk ie j  - ska rpa -Burm is t r z  n ie  w ie ,czy j  t o  j es t  t en

te ren .Ju t ro  us ta l i  z  k ie rown ik  Meres iñskq" je2e l i  bqdz ie  to  te ren
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Urzqdu skarpa zostanie zabezpieczona"
-u l . 11  L i s topada  -2 ,5  m ld  s ta rych  z to t ych  p rzeznaczy  DODP13 ,4  m ld  z l

U r z q d  j u 2  p r z e z n a c z y l , p o z o s t a l o  j e s z c z e  1 , 4  m l d  z l .
-Radnemu Iü.Kqdra-przejazd obok p"Konieczyñskiego bqdzie wykonany.

Przewodniczqcemu Rady Soleck ie j - tab l ica Dianent  i  Lysaków-drogi

k ra jowe . t l ys tqp imy  do  Za rzqdu  Dró {  t e le fon i czn ie . /K ie rown ik  l { ydz ia lu

Komun ikac j i  l l  "Za jEc /o  za ins ta lovan ie  tab l i c .
-odszczu rzan ie  j es t  t o  nasz  obow iqzek rsp rava  bqdz ie  za la tw iona .

4 d . 2 1 . Radny  Cz .O lszak  zg lasza ,2e  p rzy  u l . 11  L i s topada  i  PL"

T .Ko6c iuszk i  n ie  wszys tk ie  poses je  sq  pod lqczone  do  wody .

Trzeba skontro lorsaó posesjeraby zor ientowaó s ie ,  czy yszystko

jes t  pod lqczone .

K ie rovn i k  Uo lsk i  odpow iadar te  j es t  t aka  Kour i s ja  powo lana  i  sp rawdza

budynek po budynku.Rozkopane jest  ,bo chcemy stary ruroc iqg t loczny

wyremon tovaórwymien ió  ru ry .Po  remonc ie  na tychmias t  powróc i  s i q  do

naprawy  jezdn i .

Fadny I . l .Skrzypiec pyta rczy pracownicy Zakladu Remontowo-Budowlanego

mogq  sp rowadz ió  kos ia rkq  na  za lew .

Burm is t r z  odpow iada  ,2e  tak .

Radny l l .Skrzypiec odczytu je p isno w sprawie wyjazdu do Kie lc

n a  m e c z  w  d n i u  7 . 0 6 . 1 9 9 8  r .

Przevodniczqcy Rady zwraca s iq  do p.Robaka o autokar  na wyjazd.

Pan Robak wyra2a zgodq.

Radny  W.KuÉmie rz  zwraca  s ig  do  k ie ronn ika  Uydz ia lu  Konun ikac j i , 2e  n ie

ma tab l i cy  i n fo rnacy jne j ,2e  zaczyna  s iq  Po tok  Ma ly .

Pan K.Grabovski -  óROP-nówi  o sprawie terenów pod budowq obwodnicy.

Radny G"Leksa zg lasza r2e na obrze2ach naszej  gminy sq zn iszczone dro-

g i  wojevódzkie Potok- l r larzyn,  Brynica-Warzyn.

Zastqpca Burmist rza proponuje zg loszenie sprawy na Sejmik Samorzqdowy,

bo jest  to  droga wojewódzka.

Radny H.Ku6nierz-PKS odwolu je kurs do Potoka Malego. tJ  te j  chwi l i

rozpoczel iSmy budowg odcinka drogi .Bgdziemy prowadzió rozmoyy

z  PKS 'aby  zab ie rano  nam dz iec i  i  uczn iów  do  szko l y .

K ie rown ik  D"T re l i ñsk i  ko rygu je  swo jq  vypow iedZ  odno6n ie  p rocedury  us ta
-w ien ia  zadaszen ia  p rzy  pa rk ingu  p rzez  pana  Bo lw iñsk iego .Ob Íek t

tego typu wynaga zgloszenia.Bqdzie uZytkouany 12O dni  w roku.

4d .22 . Ze uzglgdu na wyczerpanie porzqdku dzienneg/'Frrzeyod-

n i czqcy  Rady  o  godz "14 - te j  zamyka obrady XLV

Mie j sk ie j  v '  Jqd rze jow ie .

Sek re ta rz  ob rad :

U.Marc i .nkovska
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Jqdrze jow ie


